
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. április 12-én tartott soron következő ülésén. 

 

M U T A T Ó 

 

Napirendi pont: Határozat szám: 

 
1.  A Zagyvaparti Idősek Otthona tevékenységéről szóló beszámoló  24/2011. 

elfogadásáról. 
 

2. Az Újszászi Rendőrőrs által készített, Újszász Város közbiztonsági  25/2011. 
helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A Városi Polgárőr Egyesület által készített, Újszász Város közbiztonsági  26/2011. 
helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
Újszász Város Közbiztonságáért Közhasznú Alapítvány által 27/2011. 
készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről 
szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
3. Újszász Város Önkormányzat 2010. évi gyermekvédelmi és  28/2011. 

gyermekjóléti feladatainak ellátásáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

4. A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált  29/2011. 
Központja 2010. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

5. A városüzemeltetési feladatokról szóló tájékoztató elfogadásáról.  30/2011. 
 
6. Újszász Város Önkormányzatának 5/2011. (IV.13.) rendelete a 2/2010. (II.16.) Újszász 

Városi Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló rendelet módosításáról. 
 
7. Újszász Város Önkormányzatának 6/2011. (IV.13.) rendelete Újszász Város 

Önkormányzat 2010. évi költségvetésének teljesítéséről és a 2010. évi pénzmaradvány 
jóváhagyásáról. 

 
8. A 2010. évi éves ellenőrzési jelentés és éves összefoglaló ellenőrzési 31/2011. 

jelentés, valamint a FEUVE rendszer és a belső ellenőrzés működtetéséről. 
 
9. Újszász Város Önkormányzat közoktatási feladatellátási, 32/2011. 

 intézményhálózat-működtetési és –fejlesztési tervének felülvizsgálatáról. 
 

10. Újszász Város Önkormányzat Gazdasági Programja 2011-2014.  33/2011. 
elfogadásáról. 
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11. Újszász Város Önkormányzatának 7/2011.(IV.13.) rendelete a pénzbeli és természetbeni 

szociális ellátásokról. 
 
12. A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 2011. évi  34/2011. 

intézményi térítési díjairól szóló tájékoztató elfogadásáról. 
 
13. Vis maior támogatási igény benyújtásáról. 35/2011. 
 
14. Önkormányzati dolgozók munkabérének faktorálásáról. 36/2011. 
 
15. Az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok  37/2011. 

2011. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról. 
 
16. Helyi önkormányzati rendelet hatályosulásának vizsgálatáról.  38/2011. 

(az állattartás általános szabályairól szóló 15/2005. (IV.20.) 
önkormányzati rendelet) 
 

17. A Nemzeti Diverzifikációs Program keretében a vidéki települések  39/2011. 
megújítása és fejlesztése jogcímen benyújtott „Játszótér építése a  
Bakó úton” című pályázattal összefüggő közbeszerzési eljárás  
megindításáról. 

 
18. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 40/2011. 

(Dr Szóró Magdolna képviselő) 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 41/2011. 
(Bogárné Simon Klára képviselő) 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 42/2011. 
(Farkas Józsefné bizottsági tag) 

 
 
B e j e l e n t é s e k 
 
 
A Május 1-i majális rendezvény megtartásától való eltekintés. 43/2011. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. április 12-én tartott soron következő  
                kihelyezett ülésén.  
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  
               Bogárné Simon Klára, Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György  
               és Szórád Róbert képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Boros Péterné jegyző, napirendek előterjesztői, bizottságok  
              jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő 
képviselő közül 8 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Dr Szóró Magdolna betegség miatt távol marad. 
Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirendi 
pontokkal.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 
tegyék meg.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Az előző napon megkapott anyagot, ami valószínűleg zárt ülés 
témája, nem találja a napirendek között. 
 
Molnár Péter polgármester: A 16. napirendi pontkén szerepel az előterjesztés. 
 
Boros Péterné jegyző: Az előterjesztés nem zárt ülés anyaga, mert nem személyi jellegű 
döntés. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy a napirendi pontok elfogadásáról 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
Szórád Róbert: Napirendek előtt szeretné bejelenteni a Polgármester Úrnak és a Képviselő-
testületnek, hogy sajnálatos esemény zavarta meg a képviselői munkáját. Olvashatták az 
Újszászi Híradóban, hogy március 15-én több középületen sem volt kihelyezve zászló. Nem 
volt a sportcsarnokon és a Bajcsy úti óvodán sem. Jelzéssel élt a Jegyző Asszonynak, aki e-
mailben válaszolt, amely számára ironikus, meg nem gondolt válasz volt, amiben azt írta le, 
hogy ellopták a zászlókat a helyükről. A újságban megjelentetett cikk ezen részét ő 
fogalmazta. Ezt követően a Jegyző Asszony telefonon számonkérte rajta, hogy miért kéri ő 
számon a Jegyző asszonyon a történteket és jelezni a munkájával kapcsolatban. Ingerülten, 
kiabálva tette ezt. Kikéri magának. Annak a személynek, akinek a városban a törvényt kell 
képviselnie és aki alkalmazott egy választott képviselővel szemben. Ő maga is elismeri, hogy 
nem voltak kint a zászlók. Azt mondta neki a telefonba, hogy tudja, hogy ellenzéki és azért 
keresi a problémát, valamint hogy a Jobbikosok lopták el a zászlót. Miért nem mondta akkor, 
hogy MSZP-sek. Ezt a stílust és hangnemet a hivatal bármelyik alkalmazottjától visszautasítja 
és szeretné, ha a Polgármester Úr a testület nevében eljárna az ügyben. 
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Boros Péterné jegyző: Ebben a kérdésben nem kívánt megnyilvánulni. Minden érintett 
képviselőnek küldött egy jegyzői közleményt, melyet nyilvánosságra hoz az Újszászi 
honlapon valamint az újságban is. Nem az a probléma véleménye szerint, hogy a Képviselő 
Úr a munkájával kapcsolatban hibát megjelenítette az Újszászi Híradóban, hanem az a 
probléma, hogy ezt olyan megvilágításban tette, amellyel minősített egy korrekt levelet, 
cinikusnak és nem nemzeti érzetűnek tartja őt. Nem kívánja elfogadni ezt a hangnemet a 
nyilvánosság előtt sem. Ehhez nincs joga a Képviselő Úrnak. Készített egy jegyzői 
közleményt, melyet minden érintett képviselőnek megküldött, valamint a nyilvánosság 
számára is közzétesz a honlapon. Nem tudja tudomásul venni, hogy a jó hírnevét a 
nyilvánosság előtt megsértették. Nem tudja, hogy hogyan vették le a zászlót, de levették, ez 
tény. Felmásznak és leveszik, letörik. A választ a legjobb tudomása szerint, teljesen korrekt 
módon fogalmazta meg. Nincs joga kétségbe vonni a leírtakat. Ha a munkájával kapcsolatban 
kritikát fogalmaz meg, azt el tudja fogadni és ha jogos elnézést is kér. Egyébként 
magánbeszélgetést folytatott le a Képviselő Úrral és sajnos nem úgy mondta el, mint ahogy az 
most elhangzott. Ez a magánbeszélgetés nem tartozott a nyilvánosságra, nem kívánta volna 
nyilvánosságra hozni.  
 
Molnár Péter polgármester: Nem kíván erről vitát nyitni. Nem kellő információk birtokában 
nem tartja ildomosnak az erről való vitázást. A kellő információk birtokában fogja 
kezdeményezni ennek az ügynek a tisztázását. 
 
 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Zagyvaparti Idősek Otthona tevékenységéről szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Nyitrainé Kiss Katalin Igazgató Asszonyt és a 
megjelent vezetőket, dolgozókat. Köszöni a kihelyezett testületi ülés helyének a 
biztosítását. Felkéri az Igazgató Asszonyt, hogy az írásos beszámolójával kapcsolatosan 
tegye meg esetleges szóbeli kiegészítését. 
 
Nyitrainé Kiss Katalin: Köszönti a város vezetését, a képviselőket és a vendégeket. 
Annyiban egészítené ki a beszámolóját, hogy nagyon jó az együttműködése, 
kapcsolatrendszere kiemelten az alapszolgáltatással. A leírtakban egy ellentmondásra 
szeretné a figyelmet felhívni. Bizonyos ellátottak nagyon hosszú időt töltenek az 
intézményben, ami a gondozásnak és a háziorvos munkájának köszönhető. Jogszabályi 
változások miatt megjelent a négy órán túli gondozási szükségletnek való ellátás. Olyan 
ellátottakat tudnak felvenni, amelyek egészségügyi állapotuknál fogva viszonylag kevés 
időt tudnak az intézményben tölteni. Heti rendszerességgel érkeznek és távoznak lakók az 
intézményben, akár adminisztratív, akár ápolási vagy akár gondozási területen. Vannak 
kötelező, rendelet által előírt továbbképzések, amelyekre megkapták az alapilletményt, 
melyhez a Polgármesteri Hivatal közreműködését köszönik. Felhívná a Képviselő-testület 
figyelmét az utolsó bekezdésre, amelyben a működési engedélyre tér ki. Hozott 
határozatuk szerint ütemtervben vállalták a tárgyi feltételek javítását az intézményben. 
Közös egyeztetést szeretne kérni arra vonatkozóan, hogy a tárgyi feltételek javítására 
rendelkezésre álló egy év alatt legalább a legégetőbb problémákat oldják meg. Kéri, hogy 
az akadálymentesítéssel kapcsolatosan a lift kiépítését tárgyalja a testület és próbáljanak 
megoldást találni a megépítésére. Ha a lift megvalósulhatna az jelentős előrelépés lenne. 
Meg kell kezdeni a működési engedélyezési eljárást. Megpróbál az intézmény és az 
alapítvány is minden segítséget megadni a tárgyi feltételek javításához, de ez már 
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meghaladja az intézmény költségvetési lehetőségeit. Kéri a testület tagjait, hogy a 
szünetben nézzenek szét az intézményben, és pozitív és negatív véleményeket is szívesen 
fogad. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszöni a kiegészítést. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék 
meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Az új épület állapota kielégítő, bár az elektromos hálózat baleset- és 
életveszélyes. Ha életveszélyes, akkor nem tudja elfogadni a beszámolót, mivel ez a 
testület felelőssége. Ez nem az intézmény munkájának a minősítése. Kérdezi, hogy 
tényleg így van-e szó szerint. 
 
Nyitrainé Kiss Katalin: Elmondja, hogy a tűzvédelmi felelős által készült jegyzőkönyv 
több oldalon keresztül taglalja, milyen hiányosságok vannak az intézményben. Száz 
százalékosan nem mondhatja, hogy életveszélyes, mert akkor már történt volna 
elhalálozás. 90%-ban életveszélyes. Arra volt példa, hogy az épületben az elektromos 
hálózat kivilágosította a festést a falon. Rövid intézkedési tervben 2-300ezer forintos 
keret terhére megkezdték az életveszély elhárítását, de ahhoz, hogy ez az elektronikai 
helyzet megoldódjon, ahhoz nagyobb beruházásra van szükség. Tűzoltó munkákat tudnak 
csak elvégezni ebben az esetben, és a jegyzőkönyvben rögzítettekből jónéhány 
hiányosságot orvosoltak már, de nem mindet. Egyre több elektronikai berendezés van az 
épületben, melyet a hálózat nem bír el. Félnek a vezetékek leégésétől. 
 
Petrik Ferenc: A beszámoló tárgyilagos. Nap mint nap jár az intézményben, ezeket a 
gondokat nap mint nap látja. Az ebéd minőségén túl problémásnak találják az idősek azt, 
hogy át kell járniuk a másik épületbe ebédelni. Van-e olyan idős ember, akitől az összes 
nyugdíját levonják? Az Igazgató Asszony írta, hogy az üres helyeket nem töltötték be, így 
az év végén jelentős létszámcsökkentést értek el. Kérdezi, hogy ez a létszámcsökkentés 
mennyire befolyásolja a szakszerű gondozást? A gondozottak terhére csökkentik a 
létszámot és ott ahol valóban kell? Olvassa a problémákat, a vizesblokk, a salétrom, és 
látja a nehézségeket, azt, hogy mennyi a tartozás és szeretné megkérdezni, hogy ezek a 
beszállítók meg lettek-e versenyeztetve? 30-60 napos fizetési hátralékok vannak. Vannak 
vállalkozók, akik örülnének ha beszállítók lehetnének.  
 
Nyitrainé Kiss Katalin: Az étellel kapcsolatban nem engedi meg, hogy minősíthetetlenül 
készüljön el. Vannak pozitív és negatív észrevételek a lakók részéről. Át kell járni 
ebédelni. Van egy központi ebédlő ami igen nagy befogadó képességű és a kastély 
épületen túl a másik épületből is be tud fogadni egészségügyi állapotnak megfelelő 
ellátottakat. Ez a korábbi gyakorlat felélesztése volt, mely az ellátottakat mozgásra 
sarkalja, hiszen képesek a szobájukban tartózkodni egész nap, így a fizikai aktivitás 
megtartása is indokolja az étkezőbe való átjárást. A főnővérek azok, akik megmondják, 
hogy kik azok az ellátottak, akik képesek napi háromszor megtenni ezt az utat. Minden 
intézményben ez a gyakorlat, hogy a központi étkezőben étkeznek a járóképes, illetve a 
kerekesszékkel önállóan közlekedő ellátottak. A szinten étkeznek azok a lakók, akik még 
kerekes székkel kiültethetők, kitolhatók, és a szobában étkeznek azok, akik még kerekes 
székkel sem mozgathatók. Ez valóban nagy felháborodást váltott ki a lakók nagy 
részében, másrészt azért is, mert szerették az ételt eljuttatni a hozzátartozóknak 
ételhordóban, amit egyéb egészségügyi okok miatt nem engedhet meg az intézmény. A 
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térítési díjjal kapcsolatban elmondja, hogy ahány ellátott, annyi féle térítési díj számítás 
van. Ez ahhoz köthető, hogy 2008. január 1. előtt, 2008. január 1. és 2011. január 1. 
között, vagy ez után költözött be az intézménybe, milyen összegű a nyugdíja, van-e 
ingatlan vagyona, készpénz vagyona, illetve hogy az ellátott illetve családja a teljes 
térítési díj megfizetését vállalta-e. Három térítési díjról lehet szó, az önköltségről, illetve 
a személyi térítési díjról, amit a testület által meghatározott intézményi térítési díj alapján 
számolnak ki. A teljes nyugdíj befizetésére akkor kerülhet sor, ha az ellátott vagy családja 
vállalta a személyi térítési díj teljes megfizetését függetlenül a nyugdíj nagyságától. A 
létszámcsökkentéssel kapcsolatban elmondja, hogy van egy képviselő-testület által 
megállapított maximum létszám, ami 2010-ben 110 fő volt, 2011-ben 102 fő. Az SzCsM 
rendelet által kötelezően előírt létszámban benne van az igazgató, a háziorvos, a főnővér, 
ápolók, gondozók és mentálhigiénések, és az ellátotti létszám szerint meg van határozva a 
kötelező alkalmazotti létszám. A létszámcsökkentés egyik oka egy korábbi rendelet 
módosítás volt, amelyet eddig a testület nem határozott meg. A múlt évben éltek azzal a 
lehetőséggel, hogy kötelezően előírt minimum létszámra csökkentik az ápoló 
személyzetet, melynek költségvetési okai vannak. Az osztályvezetői státuszt 
megszüntették, tizenkét ápoló-gondozóból egy fő osztályvezető megmaradhat az előírt 
létszámok terhére. Ez hátrányára válik a feladatellátásnak, de nem fognak rajta 
változtatni, mivel azzal érvelnek, hogy drága a szociális intézmények fenntartása. Az 
ellátottak állapota miatt nagyon észreveszi minden osztály a létszámcsökkentést. Eddig a 
közmunkásokkal a létszámot bővíteni tudták, de nem számítottak arra, hogy ilyen formán 
változik a közmunka az idei évben. A létszámstop is el lett rendelve. Nagyon hiányzik 
egy festő munkakör betöltése, de az önkormányzat eseti jelleggel mindig az intézmény 
rendelkezésére bocsátja a karbantartó csoportot. Költséghatékonyság szempontjából ezzel 
a létszámmal tud működni az intézmény. Észreveszik minden területen a munkatársak 
hiányát. A beszállítói szerződéssel kapcsolatban elmondja, hogy valamennyi beszállítói 
szerződést felülvizsgált. Azzal, hogy igazgató váltás történt, nem szűnt meg a szerződés. 
Folyamatosan érkeznek árajánlatok az intézményhez. Minden egyes szállítandó termékre 
legalább 2-3 szállítót alkalmaznak. A kiválasztási szempont a jó terméket jó áron és jó 
fizetési határidővel. Ezeket a szempontokat szokták összevetni. A piac nyitott, mindig 
örömmel fogad minden ajánlatot. Attól függően, hogy milyen beszerzésről van szó, 
mindig konzultál vagy a műszaki előadóval, vagy az élelmezésvezetővel. 
 
Molnár Péter polgármester: Valóban nagyon sok problémával küzd az intézmény. Évek 
óta küzdenek. A vezetéssel közösen eddig talpon tudtak maradni és bízik benne, hogy a 
következő években is talpon maradnak. A gazdasági helyzethez képest elég komoly 
fejlesztések történtek az elmúlt években. Tűzjelző került beszerelésre, sok balesetveszélyt 
meg tud akadályozni. Nővérhívó rendszer is kiépült. A kastély felújítás szintén nem 
kevés összegbe került. Az elmúlt hónapban több százezer forintos kiadást eszközöltek. A 
szennyvíztisztító rendszer is felújításra került. 5-6 millió forint értékben gépjármű került 
beszerzésre. Öt-hat alkalommal tudtak pályázni épület felújításra. Körülbelül 1 milliárd 
forint körül lenne a teljes felújítás értéke. A mostani pályázati helyzetben nem tudnak 
pályázatot hozni, az időskorú ellátás nincs a támogatások körében, de nem mondanak le a 
felújításról. A fejlesztési koncepcióban is megfogalmazták, hogy a következő időben az 
épület energetikai korszerűsítése a megtakarítás szempontjából nagyon fontos lesz. Olyan 
energiaszámlákkal szembesülnek, ami azonnali beavatkozást igényel. Őszig az első lépést 
megteszik ezen a téren. Az Igazgató Asszony nagyszerűen kézbe vette a feladatokat és 
tudja, hogy nagyon sok problémával kell szembenéznie. Az itt dolgozók három 
műszakban szinte minimálbérért dolgoznak. Nagyon nehéz a munkájuk és nagyon becsüli 
a dolgozókat. Azt tudja ígérni, hogy a problémákat közösen meg fogják oldani, nem 
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fogják hagyni az intézményt, ez a városé, annak szerves részét képezi. A következő 
néhány hónapban lesznek előkészületek, amelyekkel próbálják a működési költséget 
csökkenteni és biztonságosabbá tenni a működést. A szociális szférában a 150 fős 
intézményeket támogatják, melynek különböző elemei vannak. Jelenleg a 202 főből 80 
újszászi, a többiek környékbeliek. Erről is megbeszélést kell folytatniuk. Megkérdezi 
Szórád Róbert Képviselő Urat, hogy azt, amit a legutóbbi Újszászi Híradóban írt, 
miszerint javasolja, hogy adják át a megyei önkormányzatnak az intézményt, milyen 
alapon gondolja jó iránynak? 
 
Szórád Róbert: Elmondja, hogy beterjesztette a költségvetés tárgyalásakor javaslatként a 
képviselő-testület felé azt, hogy vizsgálják meg a lehetőségét az intézmény megyének 
történő átadását, hogy mivel nem kötelező intézmény. Ennek a vizsgálatát javasolta a 
képviselő-testület felé. Ha az önkormányzat képes ezt az intézményt fenntartani, akkor ez 
a felvetés okafogyott, de átolvasva a beszámolót azt látni, hogy életveszélyes 
körülmények között látnak el idős betegeket. 
 
Molnár Péter polgármester: Balesetveszélyes, nem életveszélyes, nem tud arról, hogy 
történt volna ilyen. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság tárgyalta a napirendet és 
hasonló alapossággal átbeszélték a felvetéseket. A bizottsági ülésen is megfogalmazásra 
került az elismerés az intézmény dolgozóinak a munkáját illetően és az igazgató asszony 
személyével kapcsolatban is. Szeretné megköszönni az Igazgató Asszonynak is a 
rendkívüli példamutató munkáját. Elfogadásra javasolja a bizottság a napirendet.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy a beszámolóval kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
24/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 
a Zagyvaparti Idősek Otthona tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Zagyvaparti Idősek Otthona 
tevékenységéről szóló beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben 
megköszöni az intézmény igazgatójának, vezetőinek és dolgozóinak az 
intézmény működéséhez nélkülözhetetlen, fáradhatatlan munkáját. 
 
Erről: 1./ Nyitrainé Kiss Katalin Igazgató Asszony, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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2. Napirendi pont megtárgyalása: 
(Újszász Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Czinege László Szolnok Város Rendőrkapitányát, 
Juhász Tibort az Újszászi Rendőrőrs Parancsnokát, Kolozsi Ferencet az Újszász Városi 
Polgárőr Egyesület Elnökét és Dr. Muskó Zsolt Urat Újszász Város Közbiztonságáért 
Közhasznú Alapítvány Elnökét. Felkéri az előterjesztőket, hogy az írásos beszámolókkal 
kapcsolatosan tegyék meg esetleges szóbeli kiegészítésüket. 
 
Juhász Tibor: Köszönti a jelenlévőket. Elmondja, hogy Újszász város 2010. évben is 
átlagos közbiztonságú településnek mondható, van még mit tenni. Nagyon szigorú 
gazdálkodás szerint dolgoztak eddig is, és azt várják el, hogy még szigorúbb legyen. Az 
itt dolgozó járőrállomány átlag életkora 26 év. Megfogalmazták, hogy több generáció 
hiányzik, akiknek az utcán kellene lenniük, de elmentek nyugdíjba. A betanítást a saját 
munkájuk mellett a vezetőknek kell ellátniuk. Látszik a tapasztalatlanság. Egyre 
biztosabban intézkednek a rendőrök Újszászon és kíváncsiak a szakmára. Biztos, hogy 
2010-ben a nyomozók 30%-os hiánnyal dolgoztak. Az őrsön három nyomozó volt egy 
éve, szolgálati nyugdíjba vonulnak. Gulyás Zsolt megkezdte a nyugdíjazására vonatkozó 
eljárást, nagyon komoly egészségügyi problémákkal küzd. Várható két kolléga 
szolgálatba állása július-augusztus hónapban, jelenleg Budapesten teljesítenek szolgálatot 
a szakiskola állományaként. A statisztikai adatok szerint 2010. évben kevesebb 
bűncselekmény történt. A statisztika mögé nem lehet bújni, de a mai viszonyok mellett a 
bűncselekmények stagnálása is pozitív, ennél ne legyen rosszabb. Elmondja, hogy egy 
lakatlan-ház betörési sorozat indult el több csoportos elkövetőkkel. Három elkövetőt 
tartanak számon, ezek közül kettőt sikerült felszámolni, mindkettő fiatalkorú. Az egyik a 
családjával együtt költözött a településre. Az elkövetők 10-15 bűncselekményt ismertek 
el. Tavaly nyár óta szintén több besurranó lopást követtek el, de fiatalkorúságuk miatt 
nem voltak büntethetők. Nem volt meg a lehetőség arra, hogy letartóztatásba helyezzék 
őket. A CBA és COOP boltokban sorozatos lopások történtek, melyek a bírósági 
feljelentéseknek köszönhetően alábbhagytak. Szintén nemrégen idetelepülő gyerekkorú 
személyekkel követnek el bűncselekményeket, megbontották az állomás területén lévő 
WC alumínium borítását. Jó lenne, ha egy bűnügyi technikai szolgálat teljesítene 
szolgálatot, így nem kellene kijárniuk Szolnokról, ami meggyorsítaná a helyszín 
elemzését és elősegítené a tettesek felkutatását. Nagyon pozitív változás, hogy egyre több 
a bejelentés, mert ha kellő időben szólnak és ők is ügyesek, akkor eredményes szokott 
lenni a rendőrségi eljárás. A Polgárőrséggel 100%-os javulást értek el az előzőekhez 
képest és szeretné megköszönni a város támogatását a rendőrség irányába. Elég szigorú 
gazdálkodást kell folytatniuk, de szeretné elérni, hogy a város közbiztonságát fenntartsák. 
 
Czinege László: Üdvözli a jelenlévőket. Elmondja, hogy 2009. augusztus 1. óta a 
Szolnoki Rendőrkapitányság vezetője. Szeretné megköszönni azt a segítséget, amelyet a 
rendőrőrs tevékenységéhez nyújtott az önkormányzat, e nélkül nem lehetett volna 
megfelelő színvonalú munkát végezni. Az a célirány, hogy megfelelő létszámú rendőri 
erő legyen biztosítva a településen, hiszen Újszász a 2224 bűncselekményével bizonyos 
szinten eléggé fertőzött városnak tekinthető, de úgy gondolja, hogy a jelenlegi 
létszámmal az őrs mindent megtesz és ezt tovább nem lehet feszíteni. A létszámhiányt 
próbálták a készenléti rendőri erők számával pótolni, azonban a soros EU elnökség miatt 
Budapesten teljesítenek szolgálatot. A sebességtúllépés és az ittas vezetés ellenőrzése is 
rendszeres lesz ezen a területen. Bízik benne, hogy a Képviselő-testület segítségével 
jelentős javulást tudnak elérni ebben az évben. A statisztikából nem lehet látni azt, hogy a 
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bűncselekmények között vannak például telefonelvesztések is. A bűncselekmények 
többségét kisebb értékben elkövetett vagyon elleni bűncselekmények tették ki. Csak 
megfelelő számú rendőri erővel lehet a feladatokat végrehajtani. Még egyszer 
megköszöni az önkormányzat támogatását és kéri a jövőbeni támogatásukat is. 
 
Kolozsi Ferenc: Elmondja, hogy az idei évben egy rendszámfelismerő telefont 
szeretnének vásárolni, ezzel is segítve a rendőrség munkáját. 
 
Dr Muskó Zsolt: Elmondja, hogy az Alapítvány szűk korlátok között működik. A feltett 
kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszöni a szóbeli kiegészítéseket. Kéri a testület tagjait, hogy 
tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Bálint Ferenc: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja 
a beszámolót. Elmondja, hogy az tény, hogy az elmúlt 3-6 évben elég sok parancsnok 
váltotta egymást a településen. Gyakran látja a parancsnok urat járőrautóban az utcákon, 
nem mindig az emeletről szemléli a települést. Sok apró bosszantó ügy van a településen. 
Az elmúlt években jellemző volt az ellentét a rendőrség és a polgárőrség között, most 
nagyon jó az együttműködést közöttük. Bízik benne, hogy a parancsnok úr itt marad a 
településen. 
 
Petrik Ferenc: A rendőrség kritikus helyzetben van. Szereti a fiatalokat, de a munkába be 
kell vezetni őket, most nőnek bele a szakmába. Irigyli azokat, akik 38-40 éves korukban 
elmentek nyugdíjba. Régen voltak tapasztaltalt rendőrök. Sokszor felvetődik a térfigyelő 
kamera kérdése. Kérdezi, hogy hogyan javítaná a rendőrség helyzetét, javítaná-e a 
térfigyelő kamera felszerelése. A környező településeken meg vannak elégedve, javult a 
közbiztonság. Ő maga is rendszeres károsultja a mezei lopásoknak. Többször tanúja volt 
annak, amikor többen lovaskocsin ülve kukoricával elhaladnak a rendőrőrs előtt és nem 
állítják meg őket. Felhívták, hogy az utcáról vágják a fákat. Másfél évvel ezelőtt hat 
mázsa fát elhordtak tőle, és végül neki kellett hatezer forintot fizetnie. A kárbecslésért és 
kiszállásért megvette a fát amit tőle akartak ellopni. Fél attól, hogy egyre több ilyen eset 
lesz és egyre kevesebb a fa. Valamilyen módon meg kellene akadályozni az ilyen 
bűnözőknek az ide települését, mert ezt csak az önkormányzat tudja megakadályozni, bár 
a Polgármester Úr azt mondta, hogy erre nincs jogosítványa. Hová költöznek ezek az 
emberek? A Rákóczi úton volt ahová tizennyolcan voltak bejelentkezve. Ilyen 
nehézségek árán csodálja a rendőrség munkáját és igyekszik segíteni. Örül annak, hogy 
bár az átlagosnak megfelelő, de az itt lakók számára jobban szerethető közbiztonság van 
Újszászon. 
 
Juhász Tibor: Elmondja, hogy 44 éves, és 5 évet írt alá. Úgy gondolja, hogy 
mindenképpen példa értékű lehet az állomány számára is. Nem látja értelmét a 
nyugdíjazásának, mert ez a hivatása, a szakmája. A fiatal állományt valakinek meg kell 
tanítani. Ki kell járni velük terepre. Az a feladatuk, hogy a tapasztalataikat át kell adni 
nekik. A Szolnoki Rendőrkapitányság még rosszabb helyzetben van, még fiatalabb 
állományt kapott. Elmondja, hogy nincs állandó ügyelet az őrsön. Ha a járőr kint 
tartózkodik a településeken, akkor nem láthatja, hogy az őrs előtt ki hajt el autóval vagy 
kocsival. A bejelentések tekintetében egyfajta félelem is megfigyelhető az állampolgárok 
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részéről. Nem adják ki a bejelentőt, akár névtelen a bejelentés akár nem. Nem tud olyan 
esetről, amikor a bejelentőt megfenyegették volna. A térfigyelő rendszer kiépítése 
kapcsán az a legfontosabb, hogy a kamerák minőségét és a kihelyezési helyüket jól kell 
megválasztani, mert a rossz minőségű felvétellel nem tudnak mit kezdeni. A térfigyelő 
kamerák beszerzése pályázat útján történhet, de azt fenn is kell tartani. Állandó rendőrt 
nem tudnak adni mellé. Zagyvarékason 72 órás felvételt tárolnak. Olyan városokat kell 
megkeresni, ahol hatékonyan működik a térfigyelő kamerarendszer. Javasolta már, hogy 
akár egy bizottsági ülés keretében a gazdákkal közösen megbeszélést folytassanak a 
vagyon elleni bűncselekmények kapcsán felmerült problémákról és azok megoldásáról. A 
településen nincs mezőőr, nincs vadőr. A külterületen lévő minden magángazdálkodás 
magánvagyon. Ennek az őrzéséért áldozni kell. Nem várható el, hogy magánvagyont 
őrizzen a rendőr. Vannak vagyonvédelmi cégek. Partnerek abban, hogy a rendőr beül egy 
terepjáróba és szétnéz a gazdákkal. A gépjárműparkuk nem teszi lehetővé, hogy földúton 
közlekedjenek és üldözzenek az autóval. A lopások 60%-át be sem jelentik. 
Kialakítanának egy közös koncepciót arra, hogy mikor, mire kell figyelni. 
 
Czinege László: Megfelelő civil szerveződéssel lehet tenni a bűnözőkkel szemben. A 
tulajdon elleni szabálysértés átkerült a rendőrség hatáskörébe, ami nagyon sok időt vesz 
igénybe ügyintézés tekintetében. Ez azt jelenti, hogy el kell vonni a közterületről 
munkaerőt, mert papírmunkát végez. Véleménye szerint a kamerarendszernek van 
visszatartó hatása. Olyan kamerák kellenek, amelynek a felvételei később is 
értékelhetőek. Adatvédelmi előírások vonatkoznak a tárolása és a későbbi felhasználására 
vonatkozóan is. Szolnokon napi 4 órában figyelik a térfigyelő kamerák felvételeit, melyet 
az önkormányzat támogat 10 millió forint értékben. Elmondja, hogy önkormányzati 
segítség kell ahhoz, hogy feltérképezzék a bűnözői csoportok milyen körülmények között 
laknak az ingatlanban. Több olyan bűncselekményt sikerült felderíteni, amelyet nem 
helyi elkövetők okoztak. Az idős emberek megtévesztésével is több bűnözői csoport 
foglalkozik, melyek közül is sikerült jelenleg egy borsodi csoportot elfogni. A 
nyugdíjrendszer miatt az állomány nagyon fiatal, a nyugdíjba vonulók 20-30 ezerrel több 
nyugdíjat kapnak mint a fizetésük havonta. Ez törvény adta lehetőségük. Ilyen lehetősége 
nemcsak a rendőröknek van, hanem a tűzoltóknak, a katonáknak, az országgyűlési 
képviselőknek és a vasutasoknak is. Ha ez a törvény módosul, akkor bízik benne, hogy az 
állományban maradt idősebb rendőrök át tudják adni a tapasztalataikat a fiataloknak. 
 
Petrik Ferenc: Felvállalja mint gazdálkodó, hogy a gazdatársaival együtt szervez egy 
kerekasztal beszélgetést a terményeik megvédésére. 
 
Molnár Péter polgármester: Nagyon örül annak, hogy a polgárőrök és a rendőrök 
kapcsolata megfelelő és kívánja, hogy a személyi állomány legyen a jövőben megfelelő. 
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy a beszámolók 
elfogadásával kapcsolatban egyben szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatokat hozza: 
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25/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Rendőrőrs által készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámoló elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az Újszászi Rendőrőrs által 
készített, Újszász város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, melyet 
jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni a Parancsnok Úrnak és a 
Rendőrőrs dolgozóinak a város közbiztonságának eléréséhez kifejtett 
tevékenységét. 
 
Erről: 1./ Juhász Tibor Rendőrőrs Parancsnoka Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 

26/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Városi Polgárőr Egyesület által készített, Újszász Város közbiztonsági helyzetéről 
szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Városi Polgárőr Egyesület 
által készített, Újszász város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, 
melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni az Elnök Úrnak és 
Polgárőr Egyesület tagjainak a város közbiztonságának eléréséhez kifejtett 
tevékenységét. 
 
Erről: 1./ Kolozsi Ferenc Elnök Úr Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
27/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Újszász Város Közbiztonságáért Közhasznú Alapítvány által készített, Újszász 
Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta Újszász Város 
Közbiztonságáért Közhasznú Alapítvány által készített, Újszász város 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót – 2010. évi Közhasznúsági 
jelentést –, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni az 
Kuratórium elnökének és tagjainak az Alapítvány működése érdekében 
kifejtett tevékenységüket. 
 
Erről: 1./ Dr. Muskó Zsolt a Kuratórium Elnöke Helyben, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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3. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Város Önkormányzatának 2010. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti 
feladatainak ellátásáról szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Túróczi István Zoltánnét a Gyámhivatal vezetőjét 
és Farkas Józsefnét a Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált 
Központ Igazgatóját. Kéri a Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság tagját, 
hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: A szociális bizottság ezen a területen folyó munkáról elismeréssel 
szólt és elfogadásra javasolja mindkét beszámolót. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy a bizottsági ülésen elég éles pengeváltás 
történt a bizottság elnökasszonyával, aki keresztül nézett rajta. Joó Andor beszámolója 
igazán izgalmas, értékelhető volt, igazi szakmai vezető. A beszámolóban olvasható, hogy 
a szolgálat eseteinek a száma, az elmúlt évben megnőtt. Ez egyrészt a jelzőrendszeri 
tagok számának a növekedéséből, másrészt azokból a társadalmi jelenségekből adódott, 
amikkel szembe kell néznie a családoknak, jelzőrendszeri tagoknak, a szolgálatnak és az 
önkormányzatnak. Növekvő tendenciának látják, hogy Újszászra több olyan család 
költözött az elmúlt években, akik egyre kevesebb a kitöréshez szükséges tőkével 
rendelkeznek. Információik szerint volt eset, mikor a családot ide költöztették helybeli 
lakosok, elég zavaros körülmények között. Ezeknél a családoknál olyan jellegű halmozott 
problémák jelentkeznek, magatartási zavar, iskolai problémák, egzisztenciális problémák, 
devianciák, melyek megoldása nemcsak a szolgálat kompetenciája, ezért is fontos az 
együttműködés, valamint a gyakori esetmegbeszélések. A beszámolókat összehasonlítva 
látható, hogy 2009. évben 0-18 éves fiatal 1382 fő volt, most 1180 fő. 200 gyerekkel van 
kevesebb a településen. A lakosság száma 2009-ben 6679 fő, most 6548 fő. Ezek az 
adatok elkeserítik és tovább-gondolkodásra késztetik, és véleménye szerint ezt akár 
bizottsági ülés keretében is át lehet beszélni. Szeretne tudni a Gyámhivatal 2009. évben 
végzett ellenőrzésének eredményéről. 
 
Boros Péterné jegyző: A gyámhatósági tevékenységről és a jegyzői hatáskörben ellátott 
gyámügyi feladatokról végzett vizsgálat eredménye szerint jó színvonalú szakmai 
fejlődés tapasztalható. A jogszabályi rendelkezéseket folyamatosan elsajátítják, melyeket 
igyekeznek jól alkalmazni. Az ügyiratok áttekinthetőek, precízek. A Ket-re vonatkozó 
jogszabályi rendelkezések alkalmazása jó szinten valósult meg. 
 
Túróczi István Zoltánné: Elmondja, hogy az ellenőrzés a 2009. és az azt megelőző 
időszak munkáját értékeli, amikor Pomáziné Bakó Márta vezette a Gyámhivatalt. Ő 2009. 
november 1-jétől áll alkalmazásban, mely idő alatt nem történt ellenőrzés a 
gyámhivatalnál. Az értékelés az akkori dolgozóknak és a két hivatásos gondnoknak a 
munkájára vonatkozott. 
 
Bogárné Simon Klára: Visszautasítja a mondottakat a bizottsági ülésen elhangzottakra 
vonatkozóan, semmilyen körülmények között nem jellemző rá, hogy bárkin átnéz. Úgy 
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gondolja, hogy ha ezt a mondatot nem hangosítja ki, akkor hiteltelenné válik. A napirend 
tárgyalásán már túl voltak, amikor a Képviselő Asszony újból és újból jelezni akart, 
amikor már szavazásra bocsátotta a napirendet. Nem volt tisztességes a csúsztatás.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ez a Képviselő Asszony véleménye. Kérdezi, hogy 
tudnak-e arról, hogy mennyi családot költöztettek be? A beköltöztetések nem testületi 
hatáskör. A lakcímnyilvántartás nem testületi hatáskör. Most olvas először erről 
beszámolóban és erre szeretne magyarázatot kapni. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a beköltöztetés és a beköltözés két 
különböző dolog. A város közvéleményének tudomásul kell venni, hogy sem Molnár 
Péter polgármester, sem az előtte lévő Polgármester Asszony nem költöztetett be senkit. 
Ez ellen nem tudnak mit tenni. Az okmányirodai bejelentkezés kapcsán jelzéssel élnek a 
dolgozók, ha nagy létszámú bejelentkezés történik olyan helyre, ahol egyébként is sokan 
laknak. A beköltöztetések a szocpolos rendszerben történtek nagyrészt. Ha ilyet 
észlelnek, akkor a gyermekjóléti ellátást veszik igénybe a gyerekek körülményeinek a 
tisztázásához, illetve jeleznek a rendőrségnek. Az önkormányzat tekintetében nincs 
beköltöztetés és nem is lesz ilyen.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elfogadja a választ, ő is így gondolja. Osztja ezt a 
véleményt és a képviselők egyikének sem érdeke, hogy ezek a pletykák szárnyra 
kapjanak. A Munkás út 18. szám alatt például 22-en vannak bejelentkezve. Kérdezi, hogy 
a Jegyző Asszonyt, hogy tudnak-e ezzel kezdeni valamit. Hogyan kerülnek be a szociális 
ellátórendszerbe? 
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy minden esetben a tulajdonos hozzájárulása kell a 
beköltözéshez. Ezt megakadályozni nem tudják. Nagyon létszámú, családos bejelentkezés 
esetén jelzéssel élnek a kollégák, és felhívják a családsegítő szolgálat figyelmét és a 
jelzőrendszer tagjainak a figyelmét. 
 
Farkas Józsefné: Elnézést kér, amiért Joó Andor kollégája nem tud jelen lenni az ülésen 
betegség miatt. Elmondja, hogy ez a mondat nem az önkormányzatra irányult, hanem 
arra, hogy amennyiben olyan család költözik a településre, akiknél gyerekek is vannak, 
azokkal felveszik a kapcsolatot és megkérdezik, hogy milyen jogosultság alapján 
tartózkodnak azon a lakcímen. Előfordult, hogy az előző településen gyermekvédelmi 
gondoskodás alatt álltak és rokoni kapcsolat miatt költöztek ide. Másik esetben hivatalos 
szerződéssel igazolják a tulajdonukat. Nincsenek pontos adatok a be- és elköltözőkre 
vonatkozóan, nagy a mozgás. Szigorú az ellátórendszer, komolyan veszik a 
veszélyeztetettséget. 
 
Bálint Ferenc: A szabad költözés joga mindenkinek adott, de azért van felelőssége az 
önkormányzatnak abban, hogy azok a családok, akik egyébként a szociális 
ellátórendszerben benne vannak, ne fogadhassanak be családokat. 
 
Boros Péterné jegyző: Tudomása szerint nincs arra mód Magyarországon, hogy ezt a 
jogot bárki korlátozza. Azok a szabályok nem önkormányzati hatáskörre vonatkoznak. 
Minden szabályt érdemes újra áttekinteni amennyiben erre vonatkozó bármilyen 
lehetőség van.  
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Petrik Ferenc: Támogatja Bálint Ferenc képviselő úr felvetését. Ez a probléma már 
évekkel ezelőtt is felvetődött és már akkor is az volt rá a válasz, hogy nem tudják 
megakadályozni. Az önkormányzat által eladott telken épült meg egy szocpolos ház az 
Abonyi úton. Örömmel hallott róla, hogy mennyi szocpolos csalót elfogtak az elmúlt 
időszakban. Bízik benne, hogy ez a vizsgálat Újszászra is kiterjed. A jó érzésű embereket 
bántja azoknak a félkész házaknak a kinézete és aki áthalad Újszászon, annak ez lesz a 
véleménye a településről. Meg kell keresni a tulajdonosokat, hogy vagy tegye rendbe az 
ingatlanját, vagy bontsa le. 
 
Molnár Péter polgármester: Nagyon sokat harcoltak a szocpol ellen kevés sikerrel. 
Ezeken az ingatlanokon általában rajta van valamelyik banknak a jelzálogjoga. 
Megkeresték a bankokat is, de nem érdekelte a bankot a probléma, hiszen az megkapta az 
államtól a támogatás összegét. A szocpol megszüntetésével viszont sok becsületes ember 
is hátrányos helyzetbe került. Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy a beszámolóval kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
28/2011. (IV.12.) számú h a t á r o z a t 
 
Újszász Város Önkormányzat 2010. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti 
feladatainak ellátásáról szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta Újszász Város Önkormányzat 
2010. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatainak ellátásáról szóló 
beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni a Gyámhivatal 
vezetőjének és dolgozójának a gyermekvédelem területén végzett tevékenységét. 

 
Erről: 1./ Gyámhivatal vezetője, helyben 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
4. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált Központja munkájáról 
szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri Farkas Józsefné Igazgatót, hogy amennyiben van, tegye 
meg szóbeli kiegészítését.  
 
Farkas Józsefné: Elmondja, hogy a Társulási Tanács egyhangúan elfogadta a beszámolót 
és az Elnök Úr kérte, hogy a dolgozóknak továbbítsam az elismerését, mert kiváló 
munkát végeznek az integrált központban akár szakmai, akár gazdasági szempontból. 
 
Molnár Péter polgármester: A testület nevében is minden jót és sok sikert kíván. Nagy 
munkát végeznek és ebben az évben még nagyobb munkájuk lesz. Kéri a testület tagjait, 
hogy tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
29/2011. (IV.12.) számú h a t á r o z a t 
 
a Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált Központja 2010. 
évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Szolnoki Kistérség Többcélú 
Társulása Zagyva menti Integrált Központja 2010. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni a Központ 
vezetőjének és dolgozóinak az intézmény működéséhez nélkülözhetetlen, 
fáradhatatlan munkáját. 

 
Erről: 1./ Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált   
              Központja, helyben.  
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
5. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Városgazdálkodási Iroda tevékenységéről szóló beszámoló megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Földi Gyulát a Városgazdálkodási Iroda vezetőjét, 
Szacskó József közterület-felügyelőt és Konka Csabát. Kéri a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság 
javaslatáról. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést a 
testület felé. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A beszámoló 4. oldalán szerepel, hogy a közterületi 
feladatellátásba bevont foglalkoztatottak esetében a Polgármester által kijelölt célok 
szerint Konka Csaba koordinálja a feladatokat. Kérdezi, hogy a Polgármester kivel 
egyeztet, amikor a célokat meghatározza? A közmunkaprogram kapcsán hiányolja a 
munkatervet. A közterületen kivágott fákkal kapcsolatosan a Jegyző engedélyével és 
Szacskó József felügyeletével a száraz gömbakácok kivágásra kerültek és a rászorulók 
részére kiosztásra kerültek. Szerette volna látni az előterjesztés mellékletében, hogy kik 
kaptak és mennyi fát. Kérdezi, hogy a gépjármű rendelkezik-e menetlevéllel?  
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Molnár Péter polgármester: A közmunkával kapcsolatban a képviselő-testület fogadta el a 
munkatervet, amelyben egyértelműen le van írva, hogy milyen munkát végeznek havi 
lebontásban a dolgozók. A kiszáradt, kivágott fákat segélyként adják a rászorulóknak, 
melyről nyilvántartást vezetnek. Minden esetben kérelemre indul a fa kiadása. Mindenki 
nem kaphat, mert annyi fa nincsen. Mint minden más gépjármű esetében, menetlevéllel 
rendelkezik az autó, és elszámolással tartozik a futott kilométerről. A menetlevél is és az 
üzemanyag elszámolás is törvényesen van vezetve. 
 
Petrik Ferenc: Földi Gyulától kérdezné, hogy az intézményeknél dolgozókat kivéve, 
kifizetné-e saját zsebéből a munkabérét a közterületen dolgozóknak?  
 
Földi Gyula: A beszámoló közmunkával kapcsolatos része nem hozzá tartozik. Meg 
szeretné köszönni a Városgazdálkodási Iroda dolgozóinak az elmúlt években a mostani 
körülmények között végzett kitartó munkáját. 2010-ben összesen 8 fő dolgozott az 
Irodán, 2011. évben már csak 6 fő maradt, személy szerint Kaló Ferenc, Mészáros János, 
Juhász Béla, Farkas Gábor és egy fő közmunkás valamint ő, mint irodavezető. A 
dolgozók éjjel-nappal szivattyúztak, hétvégén rendszeresen bejárnak, ami még jegyezve 
sincs. Sokszor nem bírják lecsúsztatni sem a túlórát, úgyhogy az ő bérüket nemhogy 
kifizetné, de meg is emelné. Lemaradás semmiben nem volt, kéri, hogy ezeknek az 
embereknek becsüljék meg a munkáját. A közmunkások is tisztelettel megdolgoztak a 
bérükért, de biztosan van kivétel is. 
 
Szacskó József: Elmondja, hogy a tűzifa iránti igényt minden esetben írásban adják be a 
kérelmezők, melyet a Polgármester Úr szignál és az kaphat tűzifát. A tűzifa kiadása 
nagyban függ a rendelkezésre álló fától, amelyre csak egy-egy épületfelújítás vagy 
útfelújítás kapcsán van lehetőség. Az idei évben több mint 29 kérelem érkezett, ebből 6 
embernek tudtak segíteni, mert nem volt több fa. Arra figyeltek, hogy a téli hideg időben 
senki nem fagyhat meg, de alapvetően mindenki próbáljon a tüzelőjéről gondoskodni. 
Volt arra példa, hogy december 23-án kellett segíteni egy családon, hogy ne fagyjanak 
meg a lakásban.  
 
Petrik Ferenc: A beszámolót Földi Gyula írta alá, mint a Városgazdálkodási Iroda 
vezetője, ezért intézte a kérdést hozzá. 
 
Molnár Péter polgármester: A közfoglalkoztatás esetében 7 dolgozó került 
foglalkoztatásra 7 hónapon keresztül, összesen 30 fő dolgozott egy időszakban, melyből 
16 fő volt az intézményeknél. A megmaradt 8-10 foglalkoztatott volt a 
városgazdálkodásnál. 
 
Petrik Ferenc: A beszámolóban hónapokra lebontva szerepel, hogy melyik hónapban 
hány fő és hol dolgozott. Márciusban például 34 főből 23 fő dolgozott a közterületen, 
köztisztasági feladatokat láttak el. Ezeket az embereket kereste, jelentős munkát kellett 
volna elvégezniük. 
 
Molnár Péter polgármester: Általános felfogás, hogy a közmunkások nem csinálnak 
semmit. Nem igaz. Azt sem lehet mondani, hogy minden közmunkás többet termel annál, 
mint esetlegesen amennyi munkabért kap. Túlóra nélkül a -14oC-os hidegben 
szivattyúztak. Nem szabad általánosan ítélkezni. Ha azt mondja, hogy név szerint valaki 
nem dolgozik, azzal tudnak mit tenni, de így általánosságban nem. A 
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közfoglalkoztatottak döntő része munkanélküli, szeretne dolgozni, de nem kap 
munkahelyet. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Nem bántottak senkit, csak kérdéseket tettek fel. 
 
Molnár Péter polgármester: Szégyenletes bérért dolgoznak azok, akik a 
Városgazdálkodási Irodánál dolgoznak. Nincs túlórára pénze az önkormányzatnak, de a 
szivattyúnak éjjel-nappal mennie kell. Viharban is helyt álltak és éjszaka is. 
 
Petrik Ferenc: Nem bántja ezeket az embereket, mert a munka nem szégyen. Nem tudja, 
hogy ezeknek az embereknek ellenőrizve van-e hatékonyan a munkájuk? Kérdezi, hogy 
Konka Csaba tud-e hatékonyan koordinálni? Tud-e hatékonyan ellenőrizni vagy Joó 
János képes-e ezeket a munkákat ténylegesen elvégeztetni? Elvárható, hogy akiknek 
fizetnek a munkájáért, az a rábízott munkát végezze el. 
 
Konka Csaba: A bizottsági ülésen szintén elhangzott ez a kérdés. A koordinálást magára 
vállalta, plusz juttatás nélkül, mert elég nehéz ezekkel az emberekkel foglalkozni, főleg 
úgy, hogy a munkaügyi központ által meghatározott személyeket kell alkalmazni. Olyan 
is van közöttük, aki soha nem dolgozott és börtönviselt. A koordinálás abból áll, hogy 
reggel hét órakor a hosszú iskolának az udvarán lévő műhelyben Joó Jánossal fogadják a 
dolgozókat, kiadják az aznapi feladatot és 11 órakor a munka végeztével ismét 
megjelennek és leadják a reggel kiadott szerszámokat. A napi feladatot az határozza meg, 
ami a programtervben szerepel, illetve a Polgármester Úrral történt megbeszélés után mik 
azok az aktuális feladatok, amelyeket el kell látni. A faültetésnél és a rózsabokrok 
visszametszésénél kérte a Kertbarát Kör segítségét, melyet ezúton is megköszön nekik. 
Fizetne-e ezért a munkáért? Van olyan dolgozó, akinek az esetében akár a háromszorosát 
is kifizetné, mert megérdemli. Több utcát is elöntött a belvíz, amikor hétvégén is voltak 
akik bejöttek és ásták az árkokat, az átfolyó ereszeket. A katasztrófavédelem is kért 
segítséget, zsákokat raktak meg homokkal este hattól reggel hatig. Ezek között az 
emberek között vannak olyanok, akik sosem fognak dolgozni. Ez azt vonja maga után, 
hogy el lesznek bocsátva. Történt ilyen eset. Az a probléma, hogy ezek helyett az 
emberek helyett nem lehet mást behozni dolgozni. 
 
Bálint Ferenc: Nem tudja, hogy ez a közmunka-program meddig fog még tartani, de nem 
tartja jó dolognak. Az biztos, hogy az vállaljon ilyen munkairányítást, aki ott tud lenni 
közöttük. Kell olyan felelős vezetőt melléjük tenni, akinek ez a feladata és 
számonkérhető. Más lesz a jellege és a fegyelem is. 
 
Molnár Péter polgármester: Van közmunkavezető, Joó János személyében, aki 
közmunka-pályázat útján került alkalmazásra, de csak olyan ember választható, aki benne 
van a szociális ellátásban. Aki nem dolgozott életében, és nem is látta a családjában sem, 
azt nagyon nehéz fegyelmezett munkára ösztönözni. Mivel több hozzászólás nem 
hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
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30/2011. (IV.12.) számú h a t á r o z a t 
 
a városüzemeltetési feladatokról szóló tájékoztató elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a városüzemeltetési feladatokról 
szóló tájékoztatót, melyet jóváhagyólag elfogad, és egyben megköszöni 
valamennyi kollégának a városüzemeltetés ellátása területén végzett 
tevékenységét. 

 
Erről: 1./ Városgazdálkodási Iroda vezetője, helyben 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
6. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Város Önkormányzat 2010. évi költségvetésének módosításáról szóló 
előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság, valamint a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet-tervezetet. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a testület felé. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság szintén tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül 
megalkotja 

 
Újszász Város Önkormányzatának  
5/2011. (IV.13.) rendeletét 
 
a 2/2010.(II.16.) Újszász Városi 
Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről 
szóló rendelet módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……..sz. melléklete tartalmazza. 
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7. Napirendi pont megtárgyalása: 
(Újszász Város Önkormányzat 2010. évi költségvetésének teljesítéséről, valamint a 
pénzmaradvány jóváhagyásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság, valamint a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 
rendelet-tervezetet. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a testület felé. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság szintén tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Üdvözli Vári Imre könyvvizsgálót. Kéri, hogy tájékoztassa a 
testületet a beszámolóval kapcsolatban. 
 
Vári Imre: Üdvözli a jelenlévőket. Szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy a 
kötelezettségvállalási szabályzatokra az ÁSZ ellenőrzés kapcsán is fokozott figyelmet 
kellene fordítani. Az új program teljesen nem tudja produkálni. 2011-ben teljeskörűvé 
válik. A követeléseket javasolja áttekinteni. A behajtást mindenképpen meg kell 
valósítani még akkor is, ha nem sok bevétel származik belőle. A hosszú lejáratú és rövid 
lejáratú kötelezettségek összehasonlíthatatlanok, mert akkora mozgás volt 2010. évben. 
Az év folyamán folyamatos figyelemmel kell lenni a költségek alakulására, és a 
költségvetés megtartása miatt újabb ötletekkel is elő kell állni. A beszámolóban mind a 
projektek, mind a hitelek korrekten le vannak vezetve. Ebben szinkronban van a jelentés 
és a zárszámadás, a képviselő-testület teljeskörű információt kapott. Elfogadásra javasolja 
a beszámolót a testület felé. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül 
megalkotja 

 
Újszász Város Önkormányzatának  
6/2011. (IV.13.) rendeletét 
 
Újszász Város Önkormányzat 2010. évi 
költségvetésének teljesítéséről és a 2010. évi 
pénzmaradvány jóváhagyásáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……..sz. melléklete tartalmazza. 
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8. Napirendi pont megtárgyalása: 
(A költségvetési ellenőrzések tapasztalatairól és a további feladatokról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság, valamint a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta az előterjesztést 
és javaslatot tett arra vonatkozóan, hogy az 1. számú melléklet 1.1.3 pontjában rögzített, 
főzőkonyhai élelmezéssel kapcsolatban elmaradt vizsgálatot a bizottság lefolytatja. Az 
előterjesztést a javaslattal együtt elfogadásra javasolja a testület felé. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság szintén tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: A bizottság javaslatát az önkormányzat 2011. évi ellenőrzési 
tervébe be fogja építeni. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Az önkormányzatnál három ellenőrzés zajlott le, ebből egyről tárgyaltak, 
a másik két ellenőrzés eredményéről lehet tudni? A Nevelési Központban lefolytatott 
vizsgálat során több mint két éve nem volt leltár. Hogyan tudták eddig elfogadni a 
zárszámadást? 
 
Vári Imre: Leltározásra két évente kell hogy sor kerüljön, a szabályzatban szerepel. 
 
Boros Péterné jegyző: Az összefoglaló jelentés az előterjesztés mellékletét képezi, 
amelyben a normatíva ellenőrzésről és a Nevelési Központ ellenőrzéséről van szó. A 
harmadik ellenőrzés pedig a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségre vonatkozott. Azért 
van kiemelve a normatíva ellenőrzés, mert azt a belső ellenőrzési vezető végezte a 
kistérségnél. A többi ellenőrzést külső belső ellenőr végezte. Vizsgálati kötelezettsége 
minden évben a belső ellenőrzési vezetőnek, Terjékiné Kalocsai Ágnesnek van. Ennek a 
kötelezettségnek feleltek meg. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 
tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
 
31/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a 2010. évi éves ellenőrzési jelentés és éves összefoglaló ellenőrzési jelentés, valamint 
a FEUVE rendszer és a belső ellenőrzés működtetéséről. 
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Újszász Város Képviselő-testülete az éves ellenőrzési jelentést, valamint az 
önkormányzat felügyelete alá tartozó költségvetési szervek éves összefoglaló 
ellenőrzési jelentését az 1. és 2. számú mellékletek szerint megtárgyalta és 
elfogadta. 
A folyamatba épített előzetes és utólagos vezetői ellenőrzés (FEUVE) és a belső 
ellenőrzés működtetéséről szóló beszámolót a 3. számú melléklet szerint 
megtárgyalta és elfogadta. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
 
9. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Közoktatási Intézkedési Terv felülvizsgálatáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Oktatási, Sport és Kulturális 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság megtárgyalta és 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy ki készítette az anyagot? Az anyagban szerepel és 
problémaként ismételten szerepel 5-10 %-a gyermekeknek elment a településről. Annak 
idején amikor az iskola típusáról volt szó nem tudta elképzelni, hogy egy szintre hozzák a 
gyerekeket és most meglepődve olvassa, hogy szétválogatják a tanulókat képességeik 
szerint és ennek megfelelően orientálják őket. Elfogadhatatlannak tartja azt, hogy olyan 
természetismereti tantárgyak, mint a biológia és a kémia kevés óraszámban tanulják a 
gyermekek. Falusi gyerekek nem ismerik a környezetüket. Tárgyalja a bizottság és 
elfogadja a testület a programot, de valójában tenni kellene az ellen, hogy elmenjenek a 
gyerekek. Elmondta már, hogy nagyon kevés képzett fiatal jön vissza Újszászra. Pénzt 
kell áldozni arra, hogy a fiatalok itt maradhassanak. Tart attól, hogy 10-20 év múlva 
tiszabői helyzet alakulhat.  
 
Bálint Ferenc: Ebben az évben lesznek olyan törvénymódosítások, amelyek az egész 
közoktatást érintik, és ezt követően kerül majd sor a tényleges intézkedési terv 
kidolgozására.  
 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy a közoktatási törvény sok mindent meg fog határozni, a 
fenntartót tekintve is változás áll be. A tankötelezettség korhatárát is csökkentik. A 
végzős orvostanhallgatóknak 60 %-a külföldön kezdi meg a munkát. Ugyanez vonatkozik 
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az összes felsőfokú végzettségűre. Ha azt szeretnék, hogy a felsőfokú végzettségűek haza 
jöjjenek, ahhoz az egész országnak tennie kell.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Véleménye szerint csatlakozzanak a „Szolnok hazavár” 
című programhoz. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy az intézkedési tervben szerepel a terv 2011. 
évi felülvizsgálata, ennek tesz a képviselő-testület. A településen az önkormányzat a 
kvalifikált munkáltató tanárokat, a szociális végzettségűeket, egészségügyi dolgozókat és 
a hivatalban dolgozó szakembereket foglalkoztat. Még rosszabb lesz a helyzet, ha az 
intézmények fenntartását elveszik az önkormányzatoktól. Az időskori ellátás tekintetében 
az új alkotmány tervezetben benne van, hogy a szülők időskori ellátása a gyermekek 
feladata, ez is elővetíti a jövőt. Az oktatási törvény elfogadása után újra tárgyalják az 
intézkedési tervet. Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a képviselő-testület 
tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza:  
 
32/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi határozat 
 
Újszász Város Önkormányzat közoktatási feladatellátási, intézményhálózat-
működtetési és –fejlesztési tervének felülvizsgálatáról. 

 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a közoktatási 
feladatellátási, intézményhálózat-működtetési és –fejlesztési tervének 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést, amely alapján értékelte a 2008-2011. 
időszakra vonatkozó intézkedési terv végrehajtását, melyet jóváhagyólag elfogad, 
és egyben dönt az intézkedési terv 2012. évi felülvizsgálatáról. 
 
Felelős: Molnár Péter polgármester, 
Határidő: 2012. augusztus 31. 
 
Erről: 1./ Újszászi Nevelési Központ Igazgatója, 
          2./ Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma Igazgatója, 
          3./ Molnár Péter polgármester, 
          4./ Képviselő-testület tagjai, 
          5./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
10. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Város Önkormányzat Gazdasági Programjáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta valamennyi bizottság. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
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Bogárné Simon Klára: Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság, valamint a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a testület felé. Elég bátor lépés egy ilyen programot hozni. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság szintén tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a Gazdasági Program kialakítása 
kötelezettség a képviselő-testület felé. Meghatározott időkereten belül el kell fogadni. 
Egyébként a Program semmit nem akadályoz, bármikor felül lehet vizsgálni és 
módosítani. Ebben az anyagban is meg vannak a minimum feltételek, a gondolatmenete a 
koncepciót követi. Nem lesz sok fejlesztési lehetőség, azon a területen próbálnak 
fejleszteni, ahol működési költséget tudnak megtakarítani. Pályázati lehetőség most 
fognak körvonalazódni. Jelen pillanatban ennyi információ áll rendelkezésre. Kéri a 
testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, 
kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
33/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Újszász Város Önkormányzat Gazdasági Programja 2011-2014. elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testület megtárgyalta Újszász Város Önkormányzat 
Gazdasági Programját 2011-2014., melyet jóváhagyólag e l f o g a d.- 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
11. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 3/2009.(II.18.) rendelet 
módosításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Szociális, Egészségügyi és 
Foglalkoztatási Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság, valamint az Ügyrendi és 
Közbeszerzési Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
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Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a módosításra alapvetően jogszabályi 
változások miatt van szükség. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 
Újszász Város Önkormányzatának 
7/2011. (IV.13.) rendeletét 
 
a pénzbeli és természetbeni szociális 
ellátásokról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……sz. melléklete tartalmazza. 

 
12. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 2011. évi intézményi térítési díjáról 
szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Szociális, Egészségügyi és 
Foglalkoztatási Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság. Kéri a 
bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy jogszabályi módosítás miatt a térítési díj 
megállapítás már nem testület hatásköre, hanem a kistérségi társulásé. Kéri a testület 
tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
34/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 2011. évi intézményi térítési 
díjairól szóló tájékoztató elfogadására. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 
előterjesztésében tárgyalta a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 
2011. évi intézményi térítési díjaira vonatkozó tájékoztatót, és mellékleteit. A 
Képviselő-testület a tájékoztatót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Farkas Józsefné Zagyva menti Integrált Központ igazgtója 
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Értesülnek: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
                   2./ Szolnoki Kistérségi Többcélú Társulása Zagyva menti Integrált  
                        Központja 5052 Újszász, Bajcsy Zs. út 20. 
                   3./ Boros Péterné jegyző 
                        é r t e s ü l.- 

 
13. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A vis maior támogatási igény benyújtásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Bogárné Simon Klára: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy ezzel az előterjesztéssel már lezárja a teljes 
belvízi időszakot. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. Mivel 
hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
35/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
vis maior támogatási igény benyújtásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete döntött vis maior támogatási igény benyújtásáról.  
A káresemény megnevezése: belvíz elleni védekezés. 
Helye:  
5052 Újszász, agyaggödör (önkormányzati tulajdon) 195 hrsz-on felvett terület; 
5052 Újszász, Munkás út (önkormányzati út)    301 hrsz-on felvett terület; 
5052 Újszász, Védgát út (önkormányzati út)    390/2 hrsz-on felvett terület; 
5052 Újszász, Ady Endre út (önkormányzati út)  2186 hrsz-on felvett terület; 
5052 Újszász, Álmos út (önkormányzati út)      92 hrsz-on felvett terület; 
5052 Újszász, Fecske út (önkormányzati út)  1615 hrsz-on felvett terület.  
Újszász Város Képviselő-testülete nyilatkozik, hogy a káreseménnyel érintett, fent 
felsorolt vagyonelemek az önkormányzat tulajdonát képezik.  
 
A káresemény forrásösszetétele 2011. évben:  

saját forrás (biztosítási összeg nélkül): 118.415,- Ft 10 % 
biztosító kártérítése: 0,- Ft -- 
egyéb forrás: 0,- Ft -- 
vis maior támogatási igény: 1.065.728,- Ft 90 % 
összesen:  1.184.143,- Ft 100 % 
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Újszász Város Önkormányzata saját erejéből a vis maior esemény okozta 
helyzetet nem tudja megoldani. 
Újszász Város Képviselő-testülete a saját forrás összegét a 2011. évi költségvetéséről 
szóló 4/2011. (II.16.) költségvetési rendelet 3.§ (6) bekezdésében jóváhagyott 
Finanszírozási célú bevételből biztosítja. 
A Képviselő-testület egyúttal felhatalmazza a polgármestert a pályázati 
igénybejelentés benyújtására.  
 

Erről:  
1. Magyar Államkincstár Jász- Nagykun- Szolnok Megyei Igazgatósága; 
2. Jász- Nagykun- Szolnok Megyei Kormányhivatal; 
3. Képviselő-testület tagjai; 
4. Boros Péterné jegyző 

értesül. 
14. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Munkabér faktorálás igénybejelentéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy mibe kerül ez az önkormányzatnak? 
 
Kaló Istvánné: Bubor + 2,5%. Az előző hitel esetében Bubor + 3% volt. 1% a faktorálási 
díj. Hasonló a munkabér hitel konstrukció. Ez igazából nem hitel, hanem az állami 
támogatás megelőlegezése egy ilyen konstrukcióban. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
36/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
önkormányzati dolgozók munkabérének faktorálásáról. 

 
1. Újszász Város Képviselő-testülete maximum havi 39.000/ezer Ft összegű 

faktoring keresztszerződést köt a Next-Faktor ZRT-vel, a Magyar 
Államkincstár által folyósított állami támogatás előfinanszírozására, annak 
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érdekében, hogy a havi rendszerességgel, ütemezetten jelentkező 
munkabér kifizetéseket folyamatosan tudja finanszírozni. 
 

2. Újszász Város Önkormányzata felhatalmazza Molnár Péter polgármestert 
és Boros Péterné jegyzőt a faktoring keretszerződés megkötésére, a 
szerződés aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal 
          3./ Boros Péterné jegyző 
                é r t e s ü l.- 

 
 
15. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Az önhibáján kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2011. évi támogatására 
vonatkozó igény benyújtásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
37/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2011. évi 
támogatására vonatkozó igény benyújtásáról. 

 
1. Újszász Város Képviselő-testülete a Magyar Köztársaság 2011. évi 

költségvetéséről szóló 2010. évi CLXIX. törvény 6. számú melléklet 2. pontja 
alapján (továbbiakban 6.számú melléklet) támogatási igényt nyújt be az 
önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok támogatására. 

 
2. Újszász Város Képviselő-testülete az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 

önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti törvény alapján a következő 
nyilatkozatot teszi: 

 
I. A települési önkormányzat lakosságszáma 2010. január 1-jén 1 000 fő 

feletti. 
II.  A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2011. évben 

ilyen jogcímen 73.956,0 ezer forint összegű bevételt tervez. 
III.  Az önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletét 230.000,0 ezer forint 

összegű működési célú hiánnyal fogadta el. 
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IV.  Az önkormányzat kötelezettségvállalása 2010. és 2011. évben nem haladja 
meg az Ötv. 88.§ (2) bekezdés szerinti éves kötelezettségvállalás felső 
határát. 

V. Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra 
kötelezett. 

 Az önkormányzat 2010. évi zárszámadását a könyvvizsgáló elfogadta. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
16. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A helyi önkormányzati rendelet hatályosulásának vizsgálatára szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja 
az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elfogadja az előterjesztést úgy, ahogy van. Számára nem 
kérdéses, hogy a Jegyző Asszony hatáskörét minden irányban kiterjesztette, azonban 
Bujdosó László kifizette a büntetéseket. Van pár személy, aki folyamatosan feljelenti 
telefonon, és a szakhatóságok általában nem találnak semmit. Kérdezi, hogy ki az, aki 
számon kéri a bejelentőt? Bujdosó László két méter magas kerítést készíttetett, tejet árul a 
piacon, amelyet a hatóságok szigorúan ellenőriznek. Nem lehet megengedni, hogy 
zaklassák a hivatalt és más szakigazgatási szervet is. 
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy kötelességük lépni és megtenni mindent azért, 
hogy mindkét fél szempontjából korrekt módon történjen az eljárás. Fel kell tárni a 
tényeket. Kétségtelen, hogy az elmúlt öt évben sok eljárás indult. Úgy gondolja, hogy ez 
az ügy addig fog folytatódni, amíg az állattartás nem lesz megfelelő az ingatlanon, csak 
így fogadja el a környezete. Nem érti, hogy miért nem telepíti ki az állatait.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Bárki bejelentéssel, él akkor bizonyos eljárási díjat fizetnie 
kell. Mialatt a bejelentés folytán az ügyintéző kimegy a helyszínre és ezzel foglalkozik, 
addig nem halad a feladataival. Megfizette-e a bejelentő az eljárási díjat? 
 
Boros Péterné jegyző: Névtelen bejelentés történt a Kormányhivatalhoz, és ezért tárgyalja 
a testület ezt az előterjesztést. 
 
Szórád Róbert: Nem tudja, hogy miért tárgyalja ezt ismét a testület. A rendelet 
végrehajtása a hivatal feladata. 
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Rózsa György: Az előterjesztés lényegében arra vonatkozik, hogy a Jegyző elvégezte-e a 
munkáját. 
 
Molnár polgármester: Arról van szó, hogy a képviselő-testület munkáltatói jogkörében 
véleményezi, hogy a Jegyző eleget tett-e a rendelet hatályosulásának. Nyolc napon belül 
választ kell adni a Kormányhivatalnak. 
 
Boros Péterné jegyző: A jogalkotásról szóló törvény értelmében utólagos 
hatásvizsgálattal figyelemmel kell kísérni a jogszabály alkalmazhatóságát, 
eredményességét. Két dologról kell dönteni, egyrészt, hogy mint Jegyző eleget tett-e a 
rendelet végrehajtásának, másrészt, hogy az alkalmazott jogszabály alkalmas-e az adott 
társadalmi viszony rendezésére. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy az Európai Unióhoz történt csatlakozást 
követően harmonizálni kellett a rendeleteket. Felvetődhet az a kérdés, hogy a rendeletet 
be lehet-e tartatni, működhet-e. Ez egy kisváros, és lehet, hogy nem életszerű a 
rendeletben foglaltak. 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a legutóbbi néhány városgyűlés fő témája ez 
az ügy volt. Az Egység út és környékén lakók joggal kérik az állattartás megszüntetését. 
A gazdálkodónak van rá lehetősége, hogy az állattartását kiköltöztesse. Hozzáállás 
kérdése. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: 14 lakóingatlan tulajdonosának a nyilatkozatát hozta be 
Bujdosó László. Az aláírók között szerepel olyan is, aki a feljelentést is megtette.  
 
Bálint Ferenc: Át lehet vizsgálni a rendeletet, de nem a problémához kell igazítani azt. 
 
Petrik Ferenc: Véleménye szerint a rendeletet a mai viszonyoknak megfelelően felül kell 
vizsgálni. Ha a bűzről van szó, akkor egy disznó is nagyobb bűzt csinál mint tíz tehén. Ha  
a szarvasmarha állományát kiköltözteti, akkor egy ember kell mellé, aki állandóan 
felügyeli, plusz költség. A tanyán nincs áram, hatalmas költség lenne annak a bevezetése. 
Tejet csak az árulhat, akinek a feltételei, a környezete olyan, ami megfelel az 
állategészségügyi előírásoknak. Sokat alakult az elmúlt évekhez képest az állattartása. 
Sokkal zavaróbb a téli időszakban a ronggyal való fűtés füstje.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
38/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
helyi önkormányzati rendelet hatályosulásának vizsgálatáról. (az állattartás 
általános szabályairól szóló 15/2005. (IV.20.) önkormányzati rendelet) 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete munkáltatói jogkörében 
eljárva, a polgármester előterjesztésében tárgyalta a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kormányhivatal Törvényességi Ellenőrzési és Felügyeleti Főosztálya 
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01-936/2011. számú, lakossági bejelentéssel kapcsolatos megkeresése alapján az 
állattartás általános szabályairól szóló 15/2005.(IV.20.) helyi önkormányzati 
rendelet hatályosulásának vizsgálatára irányuló előterjesztést, és az alábbi 
döntést hozza meg: 
 
Újszász Város Önkormányzata Képviselő-testülete munkáltatói jogkörében 
megállapítja, hogy Újszász Város Jegyzője eleget tett a helyi rendelet 
hatályosulásának vizsgálatával kapcsolatos kötelezettségeinek, Bujdosó László 
Újszász, Egység út 22. szám alatti lakos állattartási tevékenységével 
kapcsolatban minden olyan hatósági intézkedést megtett, hogy az állattartás 
szabályairól szóló helyi rendeletünkben foglalt szabályok betartásának érvényt 
szerezzen. A helyi rendelet szabályainak betartása érdekében az eljárásokat 
lefolytatta, a szükséges intézkedéseket megtette. 
 
Határidő: folyamatos, 
Felelős: Boros Péterné jegyző 
 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Törvényességi,  
               Ellenőrzési és Felügyeleti Főosztály 5000 Szolnok, Kossuth L. út 2. 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
17. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Nemzeti Diverzifikációs Program keretében a vidéki települések megújítása és 
fejlesztése jogcímen benyújtott „Játszótér építése a Bakó úton” című pályázattal 
összefüggő közbeszerzési eljárás megindításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja 
az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
39/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Nemzeti Diverzifikációs Program keretében a vidéki települések megújítása és 
fejlesztése jogcímen benyújtott „Játszótér építése a Bakó úton” című pályázattal 
összefüggő közbeszerzési eljárás megindításáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Nemzeti Diverzifikációs Program 
keretében a vidéki települések megújítása és fejlesztése jogcímen benyújtott „Játszótér 
építése a Bakó úton” című pályázattal összefüggő közbeszerzési eljárás megindításáról 
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szóló előterjesztést és döntése értelmében a közbeszerzésekről szóló 2003. évi 
CXXIX. törvény 251.§ (2) bekezdése szerint általános egyszerű közbeszerzési eljárást 
indít az eszközbeszerzésre. 

 
Az ajánlattételi felhívás az alábbi cégeknek kerül megküldésre: 
 
1. Borsi Fajáték Kft. (Borsiné Poór Anikó ügyvezető) 4320 Nagykálló, Simonyi út 

1/a. 
2. Kelet-Tanért Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (Deme Roland ügyvezető) 4551 

Nyíregyháza-Oros, Fő út 53. 
3. MAFAJA Kft. (Holp János ügyvezető) 4537 Nyírkércs, Fő út 120. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a közbeszerzési eljárás lebonyolítására az E-
közbeszerzések Kft.-t (5000 Szolnok, Szellő út 30.). 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Az ajánlattételre felkért vállalkozások székhelyükön 
          3./ E-közbeszerzések Kft. 5000 Szolnok, Szellő út 30. 
          4./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
18. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: Az Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
40/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr Szóró Magdolna képviselő 
2011. április havi tiszteletdíjából 15.000.-Ft-ot társadalmi szervezet 
támogatására fordítja. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 
292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város 
Önkormányzatának 2011. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
41/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Bogárné Simon Klára 
képviselő 2011. március havi tiszteletdíjából 10.000.-Ft-ot társadalmi szervezet 
támogatására fordítja. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 
292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város 
Önkormányzatának 2011. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
42/2011. (IV.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Farkas Józsefné a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság tagja 2011. április-május havi 
tiszteletdíját teljes összegben társadalmi szervezet támogatására fordítja. Ezzel 
egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 
68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város Önkormányzatának 2011. évi 
költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi juttatás kiadás előirányzata és a 
pénzbeli juttatások előirányzata közötti előirányzat-átcsoportosítást von maga 
után. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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B e j e l e n t é s e k 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja hogy a közmunkaprogram beindult 30 fővel. A 
Gimnázium felújítási munkái a végéhez érkeztek. A Dózsa Gy. út műszaki átadása is 
megtörtént. Elmondja, hogy kétszer tárgyalt a MÁV Zrt Újszászi Állomás épületének 
felújításáról. Arról volt szó, hogy felújítanák az épületet nyílászárók cseréjével és 
üzemeltetésre átadnák az önkormányzatnak. Az önkormányzat támogatási összeg ellenében az 
állagfenntartásról gondoskodjon. A 120a jelű vonalon végig ilyen felújítás lesz. 
Kerékpártároló és gépjármű parkoló lenne a vasútállomás mindkét oldalán csatlakozva a 
mostani járdához, autóbusz öböl kialakításával. A szociális alapellátás szintén fejlesztésre 
kerül közbeszerzési eljárás kiírása van folyamatban. A laptop program és a digitális tábla 
program is lefutott. Tájékoztatja a testületet, hogy megkapták az ÁNTSZ állásfoglalását a 
szemételszállítással kapcsolatosan, melyet minden képviselő kézhez kapott. Elmondja hogy a 
kistérségi ülésen szó volt központi orvosi ügyeletről. A tavalyi évben lejárt a szolgáltatóval a 
szerződés és a mostani elképzelés szerint 3 helyett 2 helyen lesz telephelye a központi 
ügyeletnek Szolnokon és Tiszasülyön, Újszászon nem. Sok információ áll rendelkezésére ami 
szerint az alapellátás így is megoldható. Azt kérte a társulási ülésen, hogy adjanak három 
hónapot arra, hogy meglássák hogyan működik ez a rendszer. Ha a működés nem megfelelő 
akkor tudnak tovább lépni. Elmondja, hogy a 32-es út mellett folyik az erőmű építése reméli 
hogy szeptemberre elkészül és az első ütemben megkezdi működését.  
 
Bogárné Simon Klára: Tisztelettel meghívja a képviselőket a holnap délután tartandó szakmai 
nap rendezvényére az általános iskolába. A Május 1-vel kapcsolatban felmerült, hogy mivel 
aznap lesz Anyák napja, illetve több helyen ballagás, ezért javasolja hogy tekintsenek el az 
idei évben a Május 1-i ünnepség megtartásától. Az erre fordítandó összeget pedig át lehet 
csoportosítani a városnapi ünnepség megrendezésére.  
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy javaslattal kapcsolatban 
szavazzanak: 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza:  
 
43/2011.(IV.12.) számú képviselő-testületi határozat  
 
a Május 1-i majális rendezvény megtartásától való eltekintés.  

 
Újszász Város képviselő-testület döntése értelmében 2011. évben nem rendezi meg a 
majálist, melynek költségeit a városnapi ünnepség megszervezésére kíván 
átcsoportosítani.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,  
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ül,- 

 
Bogárné Simon Klára: Lakossági megkeresést kapott a Dózsa Gy. utca állomás irányába 
haladó bal oldalával kapcsolatban, mivel 11.számú  ház előtt nincs megoldva a bejáró nincs 
vissza állítva eredeti állapotába. Nagyon nehezményezik, hogy bizonyos házak előtt 
helyreállították máshol pedig nem. Nagyobb autóval nem lehet átmenni a csatorna folyókán 
mert leér az alja. 
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Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy egy ilyen helyről tud, végig mentek az egész 
utcában és az a véleménye, hogy ahol áteresz nélküli  bejáró volt ott nem várható el hogy 
aszfalt bejárat készüljön.  
 
Rózsa György: Kérdezi, hogy mikor lesz leaszfaltozva az elmaradt bejárók.  
 
Molnár Péter polgármester: Megnézik még egyszer, és ha szükséges intézkedik.  
 
Szórád Róbert: A testületi anyag elektronikus megküldése kapcsán kéri, hogy az legyen 
áttekinthetőbb és a papír alapon meglévő előterjesztések beszkenelve. Kérdezi hogy az 
Abonyi út ügyében történt-e valamilyen lépés. A zászlók ellopásával kapcsolatban szeretné 
látni, hogy született-e feljelentés a rendőrségen, és történtek-e zászló beszerzések és milyen 
mennyiségben.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A szemételszállításával kapcsolatban elfogadja az ÁNTSZ 
állásfoglalását, mely szerint hetente egyszer el kell szállítani a szemetet, de a 60 literes kukák 
kérdése még mindig tisztázatlan, ezen tovább kell még gondolkodni. Több százan aláírást 
gyűjtenek és valószínű a testület újra fogja tárgyalni. A hulladékgazdálkodási törvényben 
benne van az arányosság és ezt a témát nem fogja annyiban hagyni, mert nem érzi 
igazságosnak.  
 
Molnár Péter polgármester: Ez a hulladékdíj igazságtalan ugyanúgy mint máshol. A Hgt. tv. 
nem enged megkülönböztetést családok között. Akármilyen bírósághoz el lehet menni ez nem 
fog változni. Ha a Hgt. felülvizsgálatra kerül akkor kell kezdeményezni a módosítást.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Az országban 384 szolgáltató van, meg kell őket 
versenyeztetni.  
 
Molnár Péter polgármester: A város kötött egy szerződést 15 évre ami 3-4 év múlva letelik. 
Az önkormányzat 2001-ben csatlakozott az ISPA támogatással megépülő Kétpói 
konzorciumhoz, mely szerint ide kell 15 évig a hulladékot, ha ezt nem teszi meg akkor 
visszafizetési kötelezettsége van az önkormányzatnak.  
Ezt a kérdést már minden oldalról megvizsgálták, és a hulladékgyűjtő edényekre és a szállító 
járműre vonatkoztatva folytatnak tárgyalásokat. Nem azért nem lépnek mert nem akarnak 
hanem mert nem tudnak.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja hogy a szelektíven gyűjtött hulladék költségeivel 
csökkenteni kell az összhulladék költségét.  A szelektív edényeket 6.500,-Ft + ÁFA összegért 
ürítik.  
 
Molnár Péter polgármester: Azt is vállalta az önkormányzat hogy a szelektív gyűjtőedényeket 
a szolnoki Remondis-al ürítteti és ez ennyibe kerül.  
 
Petrik Ferenc: A Dózsa Gy. útra visszatérve elmondja, hogy az utat elfogadja, de 
összességében nem ilyennek álmodta meg. Nem is tudja hogy mi került 150 millió Ft-ba. Van 
olyan rész ahol mélyebben van a járda mint az átfolyó csatorna. A víz nem fog oda folyni.  
Sehol sem épültek ki parkolók, valahol már a föld ki van taposva.  
 
Molnár Péter polgármester: A parkolóval kapcsolatban elmondja, hogy a beruházás 
befejeztével össze fogja hívni a tulajdonosokkal és megegyeznek a parkoló kiépítésével.  
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Kaló Istvánné: Mivel EU-s projekt, ezért ezt a tartalmat át kell adni és utána lehet 
továbbfejleszteni. A pályázat kisebb része volt a csapadékvíz-elvezetés. Százalékos arányban 
nem is lehetett volna másképp pályázni.  
 
Rózsa György: Ő is azt gondolta, hogy a víz meg fog állni az úton, de nem ez történt, minden 
víz elfolyt. 
 
Petrik Ferenc: Az út menti megmozgatott föld nyelte el az összes vizet. A főcsatornában van 
egy palack, ami hónapok óta ott van és el sem mozdult. 
 
Molnár Péter polgármester: A Holt-Tápió szintjének alacsonyabbnak kellene lennie ahhoz, 
hogy a víz rendesen lefolyjon. A Zagyva magas vízállása miatt azonban ez most 
megoldhatatlan.  
 
Petrik Ferenc: A csatornát végig ki kellett volna betonozni, mert a földet fogja behordani a víz 
a csatornába. Úgy látja, mintha ki lett volna spórolva belőle a pénz. 
 
Kaló Istvánné: Meg lehet nézni a beruházás paramétereit. A pályázat legfőképpen magának az 
útnak a felújításáról szólt, terv szinten nem tudtak többet bele tenni. 
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több bejelentés és napirendi pont nincs, így megköszöni a 
megjelenést és az ülést bezárja. 
 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 /: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/ 
 polgármester jegyző 


